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ONDERWERP Schriftelijke vragen ex art. 47 RvO aan 
het College van GS, gesteld door 
mevrouw A. Poppe van de SP fractie 
betreffende herstel rechtstreekse 
buslijn Hoograven (d.d. 03-02-2022). 
 

Geacht college van Gedeputeerde Staten, 

 

 

 

Toelichting: 

Tot verdriet van vele wijkbewoners van Hoograven-Zuid (Utrecht) is een aantal jaren geleden lijn 6 opgeheven. 

Die reed rechtstreeks langs allerlei belangrijke voorzieningen in de wijk via de singel naar Utrecht CS. Inmiddels 

is station Vaartsche Rijn erbij gekomen op dat traject, maar daar rijdt dus nu geen rechtstreekse bus heen 

vanuit het zuiden van de wijk. In het weekend rijdt ook lijn 47 niet en daarmee is het met het busvervoer door de 

wijk behoorlijk schraal geworden. 

Inmiddels doet zich een belangrijke ontwikkeling voor, namelijk de komst van zo’n 500-700 tijdelijke woningen 

op een tweetal plaatsen in Hoograven-Zuid, waar definitieve woningbouw nog niet mogelijk is vanwege 

geluidhinder door de A12. Die ontwikkeling betekent de komst van vele extra bewoners, vooral studenten, die 

baat zullen hebben bij een rechtstreekse verbinding met station Vaartsche Rijn en daarmee de aansluiting op 

de Uithoflijn. Ook het Utrechtse college onderkende  in een commissievergadering van 20 januari 2022 dat het 

openbaar vervoer daardoor belangrijker wordt. Met het herstel van deze verbinding zouden de buurtbewoners 

ook weer rechtstreeks naar de (para)medische voorzieningen en een belangrijk winkelcentrum in de wijk 

kunnen reizen. 

 

De SP heeft de volgende vragen naar aanleiding hiervan: 

1. Is het college op de hoogte van de hierboven beschreven ontwikkeling? 

 

2. Is het college het met de SP eens dat hiermee het herstel van een rechtstreekse verbinding van 

Hoograven Zuid - Station Vaartsche Rijn v.v. hernieuwde urgentie krijgt? Zo nee, waarom niet? 
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3. Is het college bereid om, samen met het Utrechtse stadsbestuur, te bezien of en wanneer een 

rechtstreekse busverbinding door de wijk hersteld kan worden en PS hiervan op de hoogte te houden? 

Zo nee, waarom niet? 

 

 

 

 

Namens de SP-fractie provincie Utrecht en hoogachtend, 

 

A. Poppe 

 

 


